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Zápis 

 

z 20. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Bukovinka konaného dne 19. 7. 2017 v 18 

hodin v zasedací místnosti Společenského domu v Bukovince 

 

Starosta obce zahájil veřejné zasedání v 18.02 hodin a uvítal občany a zastupitele na 20. 

veřejném zasedání. 

 

Přítomni: Ester Dufková, Pavel Malík, Miloš Nimmrichter, František Pořízek, Ing. Marta 

Pořízková, Milan Weiter 

Pavel Horáček – příchod v 18.05 

Omluven: - 

Nepřítomen: - 

 

Návrh na schválení zapisovatele: pí Lenka Možná - schváleno 6 hlasy,  

 

Návrh na schválení ověřovatelů: Ing. Marta Pořízková – schváleno 6 hlasy,     

                                                     František Pořízek – schváleno 6 hlasy. 

 

Program zasedání: 

1. Zpráva o činnosti ZO 

2. Schválení Smlouvy o dílo č. 01/2017 uzavřené mezi obcí Bukovinka a firmou 

ExpolineRealitní, s. r. o. na akci „ Obnova vodní nádrže Žabec“ 

3. Diskuse 

4. Usnesení 

5. Závěr 

 

Návrh na doplnění programu zasedání zastupiteli obce a občany:  

Nově bod č. 3 

Na vědomí – rozpočtové opatření č. 4 

 

Nově bod č. 4 

Schválení Smlouvy o dílo mezi obcí Bukovinka a firmou GORDIC spol. s r. o. na komplexní 

služby spisové služby  

Čten upravený program zasedání: 

1. Zpráva o činnosti ZO 

2. Schválení Smlouvy o dílo č. 01/2017 uzavřené mezi obcí Bukovinka a firmou 

ExpolineRealitní, s. r. o. na akci „ Obnova vodní nádrže Žabec“ 

3. Na vědomí – rozpočtové opatření č. 4 

4. Schválení Smlouvy o dílo mezi obcí Bukovinka a firmou GORDIC spol. s r. o. na 

komplexní služby spisové služby  

5. Diskuse 

6. Usnesení 

7. Závěr 

 

Schválení programu zasedání: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 
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K bodu č. 1 

Zpráva o činnosti ZO 

– Brněnská cesta – blíží se dokončení dokumentace – bude dodáno v elektronické podobě, po 

kontrole se předá na Stavební úřad do Jedovnic, ten vydá příslušná povolení. Proběhlo zaměření 

a místní šetření, komunikace bude částečně vybudována i na soukromých parcelách, vlastníci 

po dohodě tyto parcely darují obci. 

– Žabec – po podpisu smlouvy 6. 8. 2017 započne rekonstrukce, 

– pozvánka na 11. 8. – letní rocková noc, 

– vyhodnocení nejhezčích předzahrádek v obci – manželé Keprtovi a Šáškovi, každý obdrželi     

poukaz v hodnotě Kč 2.500,- do zahradnictví v Šebrově, 

– proběhne schůzka ohledně upřesnění místa pro nový vrt v Černém lese. Lokalita již dříve 

vyznačena, nyní by mělo dojít k potvrzení možnosti umístění nového vrtu. 

K bodu č. 2 

Schválení Smlouvy o dílo č. 01/2017 uzavřené mezi obcí Bukovinka a firmou 

ExpolineRealitní, s. r. o. na akci „ Obnova vodní nádrže Žabec“ 

Pavel Malík – bylo osloveno 13 firem, nabídku podalo 10 firem, někteří si nás našli na Profilu 

zadavatele, zvítězila firma ExpolineRealitní, která nabídla cenu Kč 737.940,- včetně DPH, 

předběžná cena cca Kč 860.000,--. Realizace by měla proběhnout do 31. 10. 2017, firma se 

zavázala dílo dokončit do 10 týdnů od podpisu smlouvy a nabídla záruka 84 měsíců. 

Diskuse: p. Weiter – jaké má firma zkušenosti s budováním rybníků? Ve výběrovém řízení byly 

jiné firmy, které se zabývají přímo rybníky. Nelíbí se mi, že je firma z vedlejší vesnice, nebo 

majitel firmy, volil bych zkušenější firmu. Nečetl jsem tuto smlouvu, zdržím se hlasování. 

pí. Houšková – proč jsi si smlouvu nepřečetl na pracovní poradě? 

p. Weiter – paní, vy teď nemáte právo mluvit, mluvit můžete až v diskusi, teď můžou mluvit 

jen zastupitelé, byl jsem nemocný.  

Pavel Malík – pan Weiter byl na poslední pracovní poradě a měl samozřejmě možnost 

k prostudování smlouvy. Firma ExpolineRealitní budovala rybník u Tišnova, má doložené 

reference, většina zúčastněných firem taktéž splnila kritéria výběrového řízení., ale byly horší 

ve vyhodnocení. Jen dvě firmy nesplnily některé z kritérií a proto byly vyřazeny z výběrového 

řízení. Výběrová komise vybrala místního uchazeče proto, protože měl v hodnocení kritérií 

nejlepší nabídku. 

Hlasování: pro 6 hlasy, proti: - , zdržel se: p. Weiter. 

 

K bodu č. 3 

Na vědomí – rozpočtové opatření č. 4 

Čteno.  

Diskuse: Pavel Malík – navýšení dle skutečnosti plynové vytápění v technickém zázemí obce, 

je třeba tuto zvýšenou spotřebu řešit, je objednaný technik, bylo by třeba rozdělit topení garáže 

a zázemí, 

Ing. Pořízková – je třeba vytápět pouze prostor, kde se pohybují obecní zaměstnanci, úspora, 

Pavel Malík – hasička se bude letos zateplovat, budou nová vrata, mělo by dojít ke snížení 

nákladů. 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

 

K bodu č. 4 



3 
 

Schválení Smlouvy o dílo mezi obcí Bukovinka a firmou GORDIC spol. s r. o. na 

komplexní služby spisové služby  

Pavel Malík – jedná se o administraci, aktualizace, uchovávání dat k datové schránce obce, Kč 

2.800,- bez daně za rok, dosud spravovalo město Blansko, nově soukromá firma. 

Diskuse: p. Weiter – smlouva na jeden rok?. 

Pavel Malík – ano, na rok. 

Hlasování: pro 7  hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

 

 

 

K bodu č. 5 

Diskuse 

p. Říha – lze zalévat? 

Ing. Pořízková – ze zákona je zákaz používat podzemní vody k zalévání, napouštění bazénů, 

umývání aut, 

Pavel Malík – od 18. 7. vyhlásil hejtman JMK dobu zvýšeného nebezpečí vzniku požárů, 

p. Pořízek – v příštím roce uplyne 100 let od vzniku ČSR, bylo by vhodné renovovat památník 

u kostela 

Pavel Malík – v příštím roce také uplyne 750 let od první zmínky o Bukovince, 

p.Weiter – četl jsem z minulého zasedání, že byly problémy s auditem, zajímalo by mě, jestli 

za ty tři roky byl snížen nebo zvýšen plat účetní obce. 

Pavel Malík – plat za vedení účetnictví obce nebyl zvýšený, nerozumím dotazu, co má výše 

platu společného s auditem obce. 

pí Pořízková – za chyby se platí 

p.Weiter – ano, za chyby se platí 

Pavel Malík – obci byla vyměřena pokuta 3000,- Kč, tuto částku paní účetní uhradí ze svého, 

již to zde bylo minule řečeno. 

pí Houšková – nechci zde kritizovat práci zastupitelstva, ale nerozumím tomu, proč věci, které 

by se měly řešit na pracovních schůzkách se řeší na veřejných zasedáních. Není to jen můj 

názor, je to názor i ostatních, kteří se zúčastňují veřejných zasedání. Jsme rádi, že se dozvíme 

informace o činnostech v obci, ale věci, které by se měly řešit na pracovních poradách nepatří 

na veřejné zasedání, pak to vypadá, že zastupitelstvo jako celek nepracuje a řeší věci až na 

veřejných zasedáních. Podotýkám, že mluvím i za ostatní občany, kteří na VZ chodí.   

pí.Dufková – proč se pan Weiter nezeptal na audit na pracovní poradě? 

p. Weiter – na minulé pracovní poradě se řešily jiné věci, ani mě nenapadlo, že jsem zprávu 

z auditu ještě nečetl. 

pí. Dufková – audit byl ale 1. června, dnes je 19. července, starosta nás hned po auditu 

informoval dostatečně, probírali jsme to několikrát. Pokud se potřebuji něco dozvědět i mimo 

pracovní poradu, tak zavolám starostovi a zeptám se, tak jako to dělají jiní. Mohl jste se za tu 

dobu informovat. 

p. Weiter – od 1. června jsem byl v nemocnici, 1. června jsem byl na sále. 

Pavel Malík – mohl jsi se informovat kdykoliv později, jsou zastupitelé, kteří mají zájem se 

informovat a jsou i zastupitelé, kteří mají zájem menší  

p. Weiter – už na to nemíním odpovídat.  

pí. Pořízková – vy jste na Lenku naložili úplně všechno, všechno o A až po Z, nabízela jsem, 

že budu dělat státní správu, byla jsem odmítnuta, dělala jsem to léta letoucí, snad ještě v té hlavě 

něco mám a teď leží všechno na vás, od zpravodaje, zábav a jiných věcí. Tady není tým, který 
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by řekl: ty uděláš to nebo to, teď mě Pavel Malík řekl, ať se postarám o rekonstrukci pomníku, 

za tři roky mě něčím pověřil. 

Pavel Malík – ale, ale   

pí Pořízková -  ale, ale, sem tam mě pověřil nějakou vyhláškou, jinak to vše táhne Pavel Malík 

s Lenkou. A pak se divíte, že jsou chyby?  

Pavel Malík – přečetli jste si vůbec o jaké chyby jde? 

pí Pořízková – já ano 

Pavel Malík – tak v tom případě informujte občany taky o tom, že za ty chyby v podstatě Lenka 

nemůže. 

pí Pořízková – ano, nemůže  

Pavel Malík – tak proč o tom vykládáte? Jsou to úplné koniny. 

pí. Dufková – nejsou to fatální chyby 

pí Pořízková – ano, nejsou to fatální chyby, Ester, ale proč si tu práci tedy nerozdělit? Proč to 

leží na starostovi a na Lence? 

Pavel Malík – protože to vždycky leželo na starostovi, sama jste to říkala 

pí Pořízková – ano já to beru, ale teď jsme všichni ochotni pomáhat, já jsem důchodce, Milan 

je důchodce, je nás tady víc, kteří by rádi pomohli, ale bohužel… 

Pavel Malík - …bohužel co? 

pí Pořízková – není vůle to někomu svěřit, máte strach, že něco pokazíme? 

Pavel Malík - …co svěřit, mluvte konkrétně. 

pí Pořízková – cokoliv, třeba státní správu, třeba obyvatele, Ester je ve sportovní komisi, proč 

si nevezme na starosti třeba všechny zábavy  

Pavel Malík – ale vždyť je Ester na starosti má 

pí Pořízková – dobře, ale Lenka objednává chleba, pití, Lenka tady lítá jak špinavý hadr, a pak 

se tady dělají chyby. Lenka toho má opravdu moc. 

Pavel Malík – chtěl bych k tomu říct, že tyto věci řešíme po pracovní době včetně schůzek 

ohledně akcí, 

pí. Pořízková – vždyť to takhle není potřeba, každý si odvede svou práci a nemusí tady zůstávat 

déle, vždyť Lenka má rodinu, 

Pavel Malík – myslím si, že bychom měli dát prostor taky Lence – bavíme se o Lence, tak ať 

se k tomu vyjádří, 

pí Pořízková – věřím, že to Lenka všechno stíhá, 

Pavel Malík – já myslím, že nikomu z nás nepřísluší, abychom mluvili za někoho jiného, 

p. Weiter – ona je účetní, to nevyplývá z popisu její práce, je účetní 

pí Pořízková – já se Lenky vyloženě zastávám 

p. Weiter – bývalá paní účetní Marie Možná věděla, co má dělat, my s Martou a dalšími 

zastupiteli jsme měli rozdělené úkoly a jeli jsme a dělali jsme; jak Tě slyším, já ani nevím, co 

dělá paní účetní, jak tady slyším určité věci, co dělával starosta, tak najednou dělá tady účetní, 

to mě taky překvapuje, 

pí Pořízková - …ale né, o to nejde, nenakládejte na Lenku zbytečně, je nás tady sedm, 

p. Říha – není důležité jaký je výsledek, než kdo co dělá? Občany toto do detailu nezajímá. 

Občané chtějí vidět výsledek, a pokud se to někomu nelíbí, tak ať sem přijde a řekne svůj názor 

pí Pořízková – tak já jsem ho řekla veřejně 

p. Říha – já jen reaguji na vzniklou situaci, jako občan Bukovinky - sice krátce -  ale vnímám, 

že se zde děje spousta akcí a že obec funguje. Nemám srovnání, jak obec fungovala předtím, 

ale já to vnímám nyní pozitivně. 

Pavel Malík – chce se k tomu Lenka vyjádřit? 

Lenka Možná – (zamítavá reakce hlavou) 
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pí Šášková – nové ZO pořádá hodně akcí, hodně se v obci zlepšilo, líbí se mi to 

pí Šnajdrová – líbí se jí, že dědina velice ožila. 

 

K bodu č. 6 

Usnesení 

Starosta obce přečetl usnesení z 20. veřejného zasedání, je součástí zápisu. 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

 

K bodu č. 7 

Závěr 

Starosta obce ukončil 20. veřejné zasedání a poděkoval občanům i zastupitelům za účast. 

Schůze byla ukončena v 18.36 hodin. 

 

Zapisovatel: Lenka Možná 

 

Ověřovatelé zápisu: Ing. Marta Pořízková 

  

                                 František Pořízek 

 

Bukovinka dne 21. 7. 2017 

 

 

 

 

 

                     Ing. Marta Pořízková                                                  Pavel Malík 

                       místostarostka obce                                                  starosta obce 


